
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den 30. august 2021           
Kl. 18.30 – 20.30 i mødelokale 1 i Skibet 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Lis, Ivan, Lars J., Hans-Christian, Bitten, Sandie, Henriette 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. Gunner P 
Elevrepræsentanter: Frederik B. Holm, Jakob G. Andresen 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole, Lars L. 

Afbud: Sandie og Jakob 

Dagsorden: 

Velkommen til Henriette Engskov! 

1 Godkendelse af dagsorden – 2 min (LJ) 

 

Referat:  
Godkendt. 
Kristina er trådt ud af skolebestyrelsen - Henriette Engskov er indtrådt i stedet for. 
 

2  Godkendelse af referatet fra mødet d.15. juni 2021 – 3 min (LJ) 

 
Referat:  
Godkendt. 
 

3 

Budget 2022 for Varde Kommune - 45 min (LJ) 
SB orienteres om Varde Kommunes budget for 2022. Materialet udsendes senere, da det først kommer til skolen 
samme dag som mødet. Skolebestyrelsen kan beslutte at komme med et høringssvar.  
 

 

Referat: 
For første gang i mange år er der ikke et besparelseskatalog med, så bestyrelsen skal alene forholde sig en 
prioritering til nye drifts- og anlægsprojektor - det er fantastisk. 
SB ønsker trafiksituation omkring skolen prioriteret op. SB har et forslag om, at der etableres ”mellemformer” på 
alle skoler for at støtte alle elever i deres skolegang. 
Endvidere ønsker skolen, at udearealerne på skolen bliver opdateret (f.eks. flere legeredskaber mm.), når skolen 
”flytter” rundt på de enkelte afdelinger. 
Skolens MED-udvalg har også drøftet dette; der sendes en fælles skrivelse. 
 

4 

Orientering om opstart af det nye skoleår – 15 min (OJ) 
- De første skoledage 
- Ugeskemaerne 
- Personalesituationen 
- Mellemform - nyt pædagogisk tiltag 

 

 

Referat: 

• Skolen er kommet godt i gang med flere gode ryste-sammen arrangementer.  

• I de nye klassedannelser går det stort set fint. 

• De nye ugeskemaer er løbet godt i gang. Der er en hal-udfordring mandag morgen. 

• Valgfag i overbygningen har haft en svær start. 

• Personalesituationen.  
              Alle stillinger er besatte - inden længe er der tre lærer, der går af på barsel. 
              Ny skolesekretær starter 1/9 2021 i en fuldtidsstilling. 

• Dokument omkring mellemform på Lykkesgårdskolen omdelt på mødet. 

• Ekstra idrætslektioner i indskolingen og på mellemtrinnet. Dokument vedr. dette omdelt på mødet 

• Skolepatruljen er igen aktiv, som vi kendte den før covid-19 situationen. 
 

5 
Tilbagemelding fra afholdte forældremøder   – 15 min (LJ) 
Opsamling fra forældremøderne. 
 



Ref. v/ Lars 

Møderække:  

22/9 – 26/10 – 24/11 – 25/1 – 28/2 – 30/3 – 25/4 – 31/5 – 15/6 

Alle møder starter kl. 18.30 og slutter kl. 20.30. 

 

Kommende punkter:  

Kantineudvalg  

Dannelsestrappen 

SFO Dragen - nyt fra det nedsatte udvalg 

Valg til Skolebestyrelsen - opstart januar 2022 

 

 

Referat: 
Opsamlinger 
Flere elever efterspørger stativer til løbehjul 
Frugtordning i SFO. SB mener, at det bør tages op i Udvalget for SFO. 
Køleskabe i indskolingen. Hvorfor er de fjernet? 
Skolepatrulje om eftermiddagen? Forsikringsmæssigt er det eleverne, der er forsikrede, så det må ikke/kan ikke 
være skoletanter eller lign.. 
Må eleverne forlade skolen efter d. 10. september? 
 

6 

Orientering om Corona situation – 15 min (OJ) 
Opdatering om de corona-tiltag, som skolen har. 
- Håndvask 
- 8. og 9. årg. må ikke forlader skolen i pauserne 
- Aflevering og afhentning af indskolingselever sker uden for 
- Aftørring af borde i alle faglokaler 

 

 

Referat: 
Vi har ikke nogen, der er i nærkontakt pt. 
 
D. 10. september ophører Covid-19 restriktionerne - hvad betyder det for skolens situation? 
 - 8. og 9. klasse må forlade skole i pauserne.  
 - Håndvask ønsker skolen skal fortsætte. 
 

7. 

Meddelelser – 15 minutter 
1. Ledelsen  
2. Formand  
3. Elever  
4. Bestyrelsens øvrige medlemmer 
 

 

Referat: 
Ad 1) OJ orienterer om status på renoveringsplanen for bygningerne samt en forventet tidsplan. 
Ad 2) Årsmøde for Skole og Forældre på hotels Nyborg Strand; hvem kunne tænke sig at deltage? 
          Forældreønske om, at der er videoovervågning på cyklerne. Forældreskrivelse laves om ødelagte cykler -  
          husk at henvende sig til skolens ledelse 
Ad 3) 9. årg. er ikke helt tilfreds med, at de ikke kommer på lige så lang en lejrskole som 8. årgang. 
Ad 4) Nyt medlem til SFO-udvalget: Kristina spørges ad, hun vil forsætte. 
          Hvad gør vi i forhold til kontaktforældre? 
 

8. Evt. – 5 min (LJ) 

 
Referat: 
 

9. Punkter til næste møde – 5 min (LJ) 

 
Referat: 
Kantineudvalget 

  


